

Måndagen den 23 september 2024, kl. 18.00
hos Andreas Rebert, Simris bygata 28

Närvarande: Annika Hallqvist, Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh och
Andreas Rebert

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 2 24/25

Föregående protokoll godkändes.

§ 2 Ekonomisk rapport

Agneta har ännu inte fått tillgång till byalagets bankkonto och därför har vi inte aktuellt saldo.

§ 3 Byte av bank

Det blev ett enhälligt beslut om att byalaget byter bank till Sparbanken Skåne. Annika och Agneta ansvarar för bankbytet.

§ 4 Bidrag till hjärtstartare

Den föreslagna ansökan godkändes och Andreas kommer skicka in den till Sparbanken Syds stiftelse i oktober. Om vi inte får något bidrag testas vi att ansöka hos Sparbanken Skåne samt Österlenkraft.

§ 5 Julmarknad

Det blir möte med Simris Trädgård den 25 september. Det som måste bestämmas på mötet är: datum och tid, antal utställare samt vem som ansvarar för korvgrillning. Om byalaget sköter korvgrillningen ska vi även få behålla inkomst från densamma.

§ 6 Österlen lyser

Vi beslöt att det blir korvgrillning om vädret tillåter och att vi kommer ta betalt för korven. Föreslaget pris för en korv blev 20 kr vid kontant betalning och 25 kr vid Swishbetalning. Det högre priset för Swish beror på att det finns en avgift per mottagen betalning.

Agneta och Mats ansvarar för inköp av korv. Mats ansvarar för inköp av marschaller.

§ 7 Lucia

Mats tog på sig ansvaret för att arrangera Lucia. Planen är att det blir i Simris kyrka på kvällen fredagen den 13 december.

§ 8 Energigemenskap

Lena Rainer på Sveriges Energigemenskaper har tagit fram ett förslag på utskick till Simris- och Viarpsbor för att undersöka om det finns intresse för att veta mer om Energigemenskaper och specifikt hur det skulle kunna fungera i Simris och Viarp.

Textförslaget godkändes med tillägget att det ska rikta sig till både Simris och Viarp. Andreas skickar ut förslaget till medlemmarna den 26 september och där det ska framgå att intresseanmälan måste lämnats inom 3 veckor. Intresseanmälan ska gå till byalagets e-postadress. Vi kommer även sätta upp information på anslagstavlan, vår hemsida och Facebookgrupp.

§ 9 Övriga frågor

a. Ekonomi / budget

Agneta har börjat titta igenom byalagets ekonomi och kommer ta fram förslag på budget. Den generella kommentaren var att det är de årliga medlemsavgifterna som ska täcka byalagets verksamhet. Våra sparade medel ska framför allt användas då något utöver det vanliga ska göras för våra byar.

På grund av ökade kostnader kommer vi vid nästa årsmöte lägga fram förslag på ny medlemsavgift. Förslaget är att ändra avgiften till 100 kr per person. Detta är en förenkling av avgiftsstrukturen, men förväntas också ge kring 2000 kr extra intäkter om antalet medlemmar består vid nuvarande nivå.

b. Trafiksituation Gärsnäsvägen

Annika skickade skrivelse till Simrishamns kommun i augusti angående trafiksituationen vid busshållplatsen i korsningen Gärsnäsvägen och Bjärsjövägen. Sandra Kapeller svarade att det är en fråga för Trafikverket, men kommer ta upp det med dem och kommunens infrastrukturstrateg.

Agneta har tagit fram ett förslag på skrivelse att skicka till Skånetrafiken eftersom de är ansvariga för busshållplatserna. Andreas skickar denna

skrivelse till Skånetrafiken och till Trafikverket.

c. Trafiksituation Viarp

Lena har tagit fram skrivelse angående trafiksituation i Viarp. Eftersom Lena inte hade möjlighet att närvara vid detta styrelsemöte kommer Annika kontakta Lena för att fråga om denna skrivelse skickats till kommunen och Trafikverket samt om svar inkommit.

d. Bord och stolar

Vid förra styrelsemötet föreslogs det att byalaget köper in bord och stolar att använda vid årsmöte och Simrisdag. Detta har nu undersökts, men blir dyrt. I stället beslöts det att vi ska undersöka möjligheten att låna bord och stolar, till exempel, från kommunen. Ett annat alternativ är att vi letar sponsorer.

e. Tillgångar i Viarps vilande byalag

Inför samgåendet mellan Viarps vilande byalag och Simris byalag ska det framgått att det funnits en del medel/tillgångar i Viarps byalag som eventuellt skulle flyttas till Simris-Viarps byalag. Närvarande vid detta styrelsemöte vet inte med säkerhet vad som hänt med dessa medel så frågan skjuts till nästa möte.

f. Ta ned uppsatta informationsblad

Mats sätter upp informationsblad vid samlingsplatser för postlådor, men vill gärna ha hjälp att ta ner dessa när de inte längre gäller. Vi kom överens om att hjälpa till med detta.

g. Vitemölle Lejeförening

Vi fick ett mejl från Vitemölle Lejeförening där de bjöd in till möte den 11 oktober för att diskutera Medborgardialog. Ingen i styrelsen kan närvara och Andreas meddelar Vitemölle Lejeförening detta.

§ 10 Nästa styrelsemöte

Nästa möte äger rum måndagen den 4 november kl. 19.00 hos Agnet Månsson. Mötet avslutades och vi tackade Andreas för kaffe och kakor.

Annika Hallqvist
Ordförande

Andreas Rebert
Sekreterare